
學校名稱：Istanbul Aydin University 

*請留意，每年分為兩次申請出國交換，時間約為每年的 3/4月與 9/10月 

申請細節資訊請參考 本處網頁：國際交流→出國交換/雙聯→校內甄選簡章 

 

 

1.建校年份：2003 

2.學生人數：約 40000名 

3.網站：https://www.aydin.edu.tr/en-us/Pages/default.aspx 

簡介： 

Istanbul Aydin University 伊斯坦堡阿依登大學成立於 2003年，是一所綜合性基金

會大學。坐落在土耳其伊斯坦堡。學校擁有 12個學院，1個研究生學部，和 36

個研究/政策中心。 

該校採用歐盟所需要的歐洲學分互認體系（ECTS Lable）。 

大學部有牙醫學院、教育學院、藝術和科學學院、美術學院、法學院、經濟和工

商管理學院、傳播學院、建築設計學院、工程學院、衛生科學學院、醫學院與體

育學院。研究所學部則涵括三大領域: 社會科學、自然與應用科學、醫藥衛生。

推動國際化是該校重要的發展目標，全校約有 6000名以上的國際學生。 

Istanbul Aydin University is a private university founded on May 18, 2007, 

in Istanbul, Turkey. The university consists of 12 Faculties and 1 Institute of Graduate 

Studies. Faculty of Arts and Sciences, Faculty of Communications, Faculty of 

Dentistry, Faculty of Economics and Administrative Sciences, Faculty of Fine Arts, 

Faculty of Education, Faculty of Architecture and Design, Faculty of Sports Sciences, 

Faculty of Engineering, Faculty of Health Sciences, Faculty of Law, Faculty of 

Medicine 

It is one of the youngest and the most dynamic universities in Turkey that proceeds in 

the direction of global education and international development. 
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學校網站: https://www.aydin.edu.tr/en-us/Pages/default.aspx 


